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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  

data de 22.10.2012 
 

 
Conducerea şedinŃei este exercitată de dna Fărcaş Bianca Magdalena care a fost 

alasă preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.215/2012 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dna Fărcaş Bianca : 
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 17 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Dan Nicolae Robert, Palcău Ciprian, Leu Mihai, Voinia 
Claudiu. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept:dl. primar Arion Viorel şi d-nul 
Secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi. 
 
 Dl primar Viorel Arion:  

 „Ordinea de zi rămâne nemodificată.” 
 

Dna Fărcaş Bianca : 
„ Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate. 
 Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 
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La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2012. 
                  -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură–aviz favorabil 

  
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.217/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuției bugetare pentru 
trimestrul III 2012 a bugetului local al municipiului Hunedoara.   

                  -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz 

favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.218/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi).  Proiect de hotărâre privind modificarea art.1 al Hotărârii Consiliului Local 
nr.170/2012 privind constituirea comisiei de analiză a solicitărilor de locuinŃe în baza Legii 
nr.114/1996. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură–aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 
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Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                     1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind constituirea comisiei de analiză a 
solicitărilor de locuinŃe în baza Legii nr.114/199, a constatat următoarele: 
 

Viorel Arion – primar 17 voturi “pentru”   
Dan BobouŃanu – viceprimar 17 voturi “pentru”     
NoghiŃă LuminiŃa - consilier  local 17 voturi “pentru”      
Farcaş Ladislau - consilier local 17 voturi “pentru”   
Buciuman Silvia – consilier juridic coordonator Compartiment Fond Locativ si RelaŃii cu 

AsociaŃiile de Proprietari 17 voturi “pentru”   
 

În urma acestor rezultate, comisia de analiză a solicitărilor de locuinŃe în baza Legii 
nr.114/199,  este următoarea: 
 

Viorel Arion – primar; 
Dan BobouŃanu - viceprimar;   
NoghiŃă LuminiŃa - consilier  local;    
Farcaş Ladislau - consilier local;    
Buciuman Silvia – consilier juridic coordonator Compartiment Fond Locativ si RelaŃii cu 

AsociaŃiile de Proprietari. 
 

Art.2-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.219/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi).  Proiect de hotărâre pentru  acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AcŃionarilor la S.C. „PARC 
INDUSTRIAL ”S.R.L.. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dl. Magaon Jane:  
„În momentul când s-a  făcut Parcul Industrial, s-a prevăzut în primul rând să fie curent 

pentru toate parcelele, în momentul de faŃă este o putere de 1400 de KW. Aş vrea să văd pentru ce 
se face această investiŃie, pentru că totuşi, deşi este un SRL, este totuşi cu capital de stat, şi sunt 
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bani publici, să vedem ce se face cu aceşti bani. A doua problemă dacă postul Trafo nu face faŃă, 
cu ce putere trebuie amplificat? Pentru că costă în jur de 20.000 de euro, un post Trafo cu o celulă, 
depinde de câŃi KW trebuie puşi acolo. Proiectul costă enorm, cam de 10 ori valoarea reală, iar 
neprevăzutele mi se par enorm de mult, de 10%, neprevăzute,… la ce să fie neprevăzute? Dacă ni 
se poate explica. InstalaŃia existentă, dacă nu are rezervă, vrem să ştim cât este consumul în 
momentul de faŃă şi cât mai este necesar pentru celelalte firme care vor urma să vină, şi cam ce 
firme vin? Să ştim şi noi, sunt contracte, nu sunt? Urmează să vină alte firme?” 

 
Dl. Bejinariu Valeriu:  
„În momentul de faŃă S.C. Parc, are în dotare un singur post Trafo alimentat de două 

transformatoare de 100 de KVA, care se duce în jur de 1500 de KVA. Când a fost făcut Parcul 
Industrial, cei care l-au proiectat, acest Trafo deservea cam 60% din suprafaŃa Parcului. Din acest 
60% suprafaŃă, în momentul de faŃă 75% este gradul de ocupare. 

 InvestiŃia pe care noi vrem să o facem este pentru a deveni activă, sau pentru a face 
activă cealaltă treime de Parc, situată în extremitatea de către Hunedoara şi care are în momentul 
de faŃă 12 parcele fără infrastructură. Deci nu putem avea pretenŃia de la un agent economic să 
vină să investească, să-şi cheltuiască banii atât pe redevenŃă, pe concesiune cât şi pe taxa de 
administrare şi nu poate să-şi demareze investiŃia, neexistând infrastructura. Alimentarea cu 
energie electrică lipseşte cu desăvârşire. Acest post Trafo situat faŃă în faŃă cu a doua cale de 
acces din Parc, va alimenta această treime din Parc. Din punct de vedere al potenŃialilor investitori, 
avem în momentul de faŃă două solicitări pentru o suprafaŃă de 3,7 ha, din suprafaŃa utilă cu 
infrastructură din Parc, care va face obiectul procedurii din şedinŃa ordinară de la sfârşitul acestei 
luni. După ce contractele de concesiune pentru această suprafaŃă vor fi finalizate, gradul de 
ocupare pe porŃiunea Parcului Industrial, care are absolut toate utilităŃile devine 100%. Asta 
înseamnă că celelalte 12 parcele nu o să se poată niciodată ocupa din lipsa, normal, a energiei 
electrice, care este o utilitate  de importanŃă…” 

 
Dl. Ovidiu Cri şan: 
„….numai energie electrică, sau şi canalizare?” 
 
Dl. Bejinariu Valeriu:  
„Numai energie electrică. Din punct de vedere al branşamentelor pe zona deja 

existentă, avem între 150 şi 200 de KW, pe branşament, iar pentru porŃiunea extinsă, cea dinspre 
Hunedoara, parcelele fiind mai mici între 3000 şi 5000 de mp, puterea instalată pe branşament nu 
va depăşi 80 de KW, această putere a fost dimensionată astfel încât să facă faŃă acestor dimensiuni 
de parcele. Parcelele, cele care au utilităŃi cele 3,7 ha, sunt parcele cuprinse între 8000 şi 10000 mp 
şi de aceea puterea instalată este de 150-200 KW pe branşament. Deci cam aşa stau lucrurile în 
momentul de faŃă, la finele acestei luni, cu contractul de concesionare, gradul de ocupare ar deveni 
100%, iar Parcul Industrial ar fi păgubit, să zicem, de 6 ha nefuncŃionale din cauza lipsei de 
energie.” 

 
Dna Fărcaş Bianca:  
„SunteŃi mulŃumit de răspuns?” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Nu. Am întrebat, puterea instalată în momentul de faŃă la cei 1600 de KVA….deci 

75%, din ce ne-a spus, pe branşamente, nu ne iasă, şi dacă mai este o rezervă de 25%, avem 
firmele care să ocupe …deci până acum este ocupat doar trei sferturi ca şi energie, mai avem 25%, 
de ce trebuie să facem această investiŃie?” 
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Dl. Bejinariu Valeriu:  
„Dl. consilier, am spus-o şi o repet, poate pentru ultima dată, cele 21% sunt 

suprafeŃele aferente contractelor de concesiune care se încheie la finele acestui an. Postul Trafo 
nr.1 de 1600 de KVA, nu ar mai avea rezervă la finele acestui an.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
„Mai am o întrebare, dacă este societate, un SRL cu capital de stat, de ce se face 

selecŃie de oferte şi nu se scoate pe SEAP?” 
 
Dl. Bejinariu Valeriu:  
„Pentru că nu suntem sub incidenŃa OrdonanŃei nr.34.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Dacă este societate cu capital de stat, întreb, nu ştiu, poate că greşesc, 90% este 

capital de stat, nu sunt bani publici?” 
 
Dl. Bejinariu Valeriu:  
„Nu, pentru că 90% de care spuneŃi dvs., acŃionariat al statului este dat de faptul că 

societatea S.C. Parc, nu administrează banii statului, banii societăŃii S.C. Parc provine din taxa de 
administrare, care este ban privat. AcŃionariat este 90% de stat, şi aşa poate fi interpretată 
încadrarea juridică a societăŃii.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 16 voturi „pentru” şi un vot „împotrivă”(dl. Magaon Jane) 
Art.1-2 se aprobă cu 16 voturi „pentru” şi un vot „împotrivă”(dl. Magaon Jane) 
Hotărârea nr.220/2012 se aprob ă cu 16 voturi „pentru” şi un vot „împotriv ă”(dl. 

Magaon Jane) 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
local nr.177/2012 privind propunerea de schimbare a destinaŃiei Şcolii Generale nr.1, situată în 
municipiul Hunedoara, B-dul Corvin  nr.14. 
                  -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.221/2012 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii între Municipiul Hunedoara 
şi AsociaŃia Civică DREPTATEA Hunedoara,  în vederea organizării şi desfăşurării, la Galeriile de 
artă Hunedoara, a Simpozionului „Săptămâna Ingerilor”, în perioada 29 octombrie - 5 noiembrie 
2012. 
                  -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz 
favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei pentru cultură–aviz favorabil  

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.222/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

Dna  Fărcaş Bianca:  
 „Vă mulŃumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

Consiliului local." 
 
 

 
 
 
 
 

    PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

MINUTA 
 

şedin Ńei extraordinare a Consiliului Local al Municipiulu i Hunedoara din  data de 22.10.2012 
 
 
 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2012. 
                                                   Hotărârea nr.217/2012 se aprob ă în unanimitate . 
 

2. Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuției bugetare pentru trimestrul III 2012 
a bugetului local al municipiului Hunedoara.   

                              Hotărârea nr.218/2012 se aprob ă în unanimitate 
 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea art.1 al Hotărârii Consiliului Local 
nr.170/2012 privind constituirea comisiei de analiză a solicitărilor de locuinŃe în baza Legii 
nr.114/1996. 

                             Hotărârea nr.219/2012 se aprob ă în unanimitate 
 

4. Proiect de hotărâre pentru  acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AcŃionarilor la S.C. „PARC 
INDUSTRIAL ”S.R.L.. 

                               Hotărârea nr.220/2012 se aprob ă cu 16 voturi „pentru” şi un 
vot „împotriv ă”(dl. Magaon Jane) 
 

5. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului local 
nr.177/2012 privind propunerea de schimbare a destinaŃiei Şcolii Generale nr.1, situată în municipiul 
Hunedoara, B-dul Corvin  nr.14. 

                             Hotărârea nr.221/2012 se aprob ă în unanimitate 
 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii între Municipiul Hunedoara şi 
AsociaŃia Civică DREPTATEA Hunedoara,  în vederea organizării şi desfăşurării, la Galeriile de artă 
Hunedoara, a Simpozionului „Săptămâna Ingerilor”, în perioada 29 octombrie - 5 noiembrie 2012. 

                             Hotărârea nr.222/2012 se aprob ă în unanimitate  
  
 
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel RaŃă-Bugnariu 


